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1. Pag. 4 er worden steeds meer waarschuwingen  en handhaving maatregelen 
genomen als het gaat om afvalstoffen wat is hier aan de hand? 

 

Dit betekent dat het naleefgedrag van afvalbedrijven niet is verbeterd. 
De omgevingsdiensten passen het VTH-beleid toe, waarin we behalve 
een strategie voor toezicht ook een preventiestrategie hebben 
beschreven. Door regelmatig te controleren en bedrijven waar nodig voor 
te lichten  en zo nodig handhavend op te treden proberen wij te bereiken 
dat het aantal overtredingen in het algemeen en in dit geval in de 
afvalbranche gaat afnemen. 
 
Eén van de BRZO bedrijven met vergunning voor het verwerken van 
afvalstoffen heeft in 2020 meerdere keren een dwangsom verbeurd. Het 
ging daarbij om opslag van afvalstoffen op een niet vergunde locatie. 

2. Pag. 8 licht en duisternis, gemeenten wordt verzocht rekening te houden, maar 
doe ze dat ook? 
 

De gemeenten besteden inderdaad aandacht aan het aspect van 
lichthinder in de relevante bestemmingsplannen. 

3. Bijlage 3 emissies stijging in NOX / NO2  Stikstofoxiden , terwijl de luchtkwaliteit 
op groen staat , hoe is dit te rijmen? 

 

Bijlage 3 heeft betrekking op emissies naar de lucht van industriële  
(PRTR plichtige) bedrijven. Stijging van de industriële emissie van één 
bepaalde stof betekent nog niet dat de algehele luchtkwaliteit in de 
provincie verslechterd.  
 
Bij de rapportage over indicator 1 gaan we uit van vraag of de 
luchtkwaliteit in Zeeland voldoet aan de geldende Europese en landelijke 
normen. Daarvoor zijn de resultaten van de metingen buitenluchtkwaliteit 
die worden uitgevoerd op de meetpunten Zierikzee en Philippine (en sinds 
eind 2020 ook Sluiskil) leidend. Hierbij zijn geen overschrijdingen 
geconstateerd en is de trend dalend (bijlage 1). Om die reden kan worden 
geconcludeerd dat de codering groen terecht is. 
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